## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 鋼獎 Bronze Award

中小企界別 — 貿易業 SMEs-Trading



萬田商業有限公司 Netsphere Solution Limited

萬田商業有限公司以持續發展及提升環保概念為目標,成功考取ISO 14001及50001 認證,亦獲得減廢及節能證書。公司積極向各界推廣環保概念,冀能傳遞低碳生活的概念及分享成果。

With the goals of sustainable development and enhancement in environmental concepts, Netsphere Solution Limited has successfully obtained ISO 14001 and 50001 accreditations as well as Wastewiße and Energywi\$e Certificates. The Company proactively promotes environmental concepts to different sectors with a view to spreading the concept of low carbon living and sharing its achievements.



於日常運作採用無紙化系統,例如傳真、電話簿、職務記錄、送貨單、發票及收據。

Adopting paperless system in daily operation, such as fax, telephone book, duty register, delivery note, invoice and receipt.



透過在貿易展銷會中停止提供產品目錄和樽裝飲品, 減少產生廢物。

Minimising waste generation during trade fairs by ceasing the offer of product catalogues and bottled drinks.



安裝移動感應器以控制會議室的照明,並在辦公室 四周放置溫馨提示,鼓勵員工支持節能。

Installing motion sensors to control lighting in the meeting room and placing gentle reminders around the office to encourage staff to support energy saving.